

Saratoga Vision Chinese School Weekly Announcement 10-13-2017 - Week 6

1. 目前我們各班仍在招生中，歡迎家長推薦我們學校給有興趣的親朋好友們。
2. 非常謝謝3A和5A的家長 Wenlin 幫忙學校註冊及總務工作。另外要感謝CFL1 TA姐姐楊雅淇的媽媽Jennifer，每星期五為各位家長及老師們在辦公室內準備熱茶。
3. 謝謝幫忙Yard Duty的家長：Wenlin以及David, Vincent, Kevin, Winston, Alan, Hijinio, Frank and Roberta。謝謝你們於中間下課十分鐘在校園裡守護孩子們的安全。在此邀約有興趣的家長們共同參與學校的義工活動，也可藉以結識一些家長朋友。
4. 福利社這星期五將賣Krispy Kream Donuts / 巧克力蛋糕球和Capri Sun drinks 兩種各一元，或三種共兩元。謝謝Angela 繼續擔任福利社社長並製作各種好吃的點心。再次謝謝CFL5家長 Grace上週為孩子們煮超好吃的義大利麵！也要謝謝Wenlin和 Nini幫忙賣點心。我們邀約更多家長加入福利社的義工行列，請有興趣的家長與我們聯絡。

1. We still have openings in all classes. Please help spread the word and let the school know if there's anyone interested. We will arrange an observation class. Thanks!

2. We would like to express our appreciation to 3A and 5A parent Wenlin, who helps with registration and bookkeeping. In addition, we would like to thank Jennifer, CFL1 TA's mom, for preparing hot tea for parents and teachers.

3. Thank you to parents who helped Yard Duty in the past few weeks: Wenlin, David, Vincent, Kevin, Winston, Alan, Hijinio, Frank and Roberta. Thank you for making sure of students' safety during recess. We would like to invite parents to join the volunteers and take the opportunity to get acquainted with other parents.

4. This Friday Snack Shack will sell Krispy Kream Donuts/Chocolate cake balls and Capri Sun drinks. Each order is \$1, or all three for \$2. Thanks to Angela for being in charge of Snack Shack and make delicious and nutritious snacks for students. Also, big thank to CFL5 parent Grace for the delicious pasta last week. We also appreciate the help of Wenlin and Nini at Snack Shack. We invite more parents to help preparing food. If you are interested, please contact the office staff.